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ZAPISNIK 

sa 20. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 04. prosinca 2023. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 19:00 sati 

 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI:  

Damir Šprem – predsjednik Općinskog vijeća Općine Maruševec, Tomica Kelemen, Marko 

Blažunaj, Valentina Štrlek, Miroslav Možanić, Mirjana Podbojec, Snježana Cerjan, Dragutin 

Kišić, Marijan Fatiga, Jasmina Kundija Gradiček i Tihomir Buden 

  

OPRAVDANO NENAZOČNI VIJEĆNICI: Nada Martinčević, Renato Podbojec 

 

OSTALI NAZOČNI: 

Mario Klapša – općinski načelnik, Dragica Korpar – pročelnica, Anica Vincek – viša 

savjetnica za proračun, financije i računovodstvo, Mihaela Košić – voditeljica zapisnika  

 

UTVRĐIVANJE KVORUMA 

Predsjednik utvrđuje kvorum i konstatira da je prisutno 11 vijećnika te je pravovaljano 

donošenje odluka. 

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

T. Kelemen – vi koji se vozite kroz Donje Ladanje vidjeli ste da je prije nekih 15 dana počela 

izgradnja stambene zone Donje Ladanje, da se napravila infrastruktura koja je potrebna za 

stambenu zonu. Zanima me kad možemo očekivati daljnje radove, odnosno onaj izlaz prema 

„Tabanu“? 

Načelnik – prva faza radova je završena prošlog mjeseca, radilo se o dionici 2 gdje se 

postavio vodovod i sanitarna kanalizacija. Radove je provodio Varkom, odnosno izvođač 

Nigrad, uz financiranje Općine Maruševec  u iznosu od 99%. Vrijednost radova je 90.000,00 

eura, ono što slijedi je druga faza, a to je oborinska odvodnja, javna rasvjeta i DTK mreža. Za 

sad je postupak na javnom savjetovanju, poslije savjetovanja otvaramo javni poziv i 

nastavljamo s radovima. Procijenjena vrijednost radova je između 130.000,00 – 150.000,00 

eura. 

T. Kelemen – kad smo kod Donjeg Ladanja, zacjevljenje je gotovo, rubnjaci su se počeli 

postavljati, zanima me zašto kod vrtića nisu izvađeni tuljci van, pa ako možete pojasniti zašto. 

Načelnik – kod dječjeg vrtića tuljci su ispravni, proveden je nadzor, očišćena je cijev i 

provjerena s kamerom te nije bilo potrebe da se mijenjaju.  

M. Blažunaj – vezano uz projekt Centra za posjetitelje, već jako dugo čekamo nekakve 

informacije, pa nemamo ništa konkretno, zanima me da li ima kakvih novosti u vezi toga? 

Načelnik – Centar za posjetitelje je još uvijek u obradi, prije 4 tjedna smo dobili zahtjev za 

pojašnjenja vezano za proračun projekta, te smo poslali odgovor. Znači da je projekt još 

uvijek u obradi, budući da imam informacije da su neki projekti od susjednih sredina već 

dobili obavijest da su odbačeni zbog nekih nedostataka u prijavi. Prije tjedan dana je premijer 

Plenković bio u Varaždinskoj županiji te sam iskoristio priliku da ga pitam, što je s 

rezultatima, budući da je krajem 6. mjeseca bio zadnji rok da se obznane rezultati prijava, no 

nije mi mogao dati konkretan odgovor. 

Predsjednik – postavio bi pitanje koje se tiče poslovne zone Selnik, pošto su se dolje 

dogodile neke stvari koje nisu bile u skladu s dozvolom te se i dalje događaju. Zanima me 

kakva je situacija sa tim dijelom priče oko iznajmljivanja prostora od strane H-metala firmi 

Croma? Danas sam na primjer vidio da su otraga prerezali ogradu, da ovi s dijela od Crome 

mogu prolaziti u dio gdje je H-metal. Bile su tu navodno nekakve inspekcije. Trebalo bi 
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provjeriti da li H-metal po Ugovoru koji ima s Općinom Maruševec, uopće smije iznajmljivati 

prostor. I da provjerite i da nas izvijestite u budućem periodu kakva je situacija sa ostalim 

posjednicima zemljišta u poduzetničkoj zoni, da li su oni svi još u onim okvirima Ugovora 

koji su potpisali i da li postoji mogućnost raskida Ugovora, jer nisu izvršili obveze koje su 

trebali po Ugovoru. 

Načelnik – što se tiče poduzetničke zone Selnik, došlo je do istjecanja određene tekućine koja 

nije trebala biti puštena bez prvotne obrade. To smo prijavili nadležnim institucijama i 

inspektori su izašli na teren i zatvorili su proizvodnju. To je što se tiče Crome. Koliko mi je 

poznato da su se već počeli raspitivati o separatoru kojeg moraju posebno ugraditi kod firme 

H-metal, kojima je između ostalog već prošao rok od 5 godina i prema našim saznanjima oni 

mogu dati halu u najam. Što se tiče ovih ostalih ugovora, imam informaciju da su projekti 

pripremljeni. Osim Crome na još nekoliko parcela se odvijaju radovi, radi se o g. Bošnjaku i 

g. Hanžeku te su oni pri kraju sa radovima. 

Predsjednik – s tim više da je Croma kupila zemljište u poslovnoj zoni i tamo planira graditi 

objekat za takvu namjenu odnosno takvu proizvodnju, i mislim da ćemo tu imati velikih 

problema. Jer oni ne moraju ispoštivati samo separator za halu od H-metala, nego moraju 

imati i separator za svoju halu. Drugo pitanje, svjedoci smo zadnjih godinu dana velike 

aktivnosti udruge žena Maruša i uspjeha na domaćoj, i na međunarodnoj sceni. Predstavljanje 

općine Maruševec i prezentacije domaćih proizvoda, jedan je već zaštićeni, a drugi bude. 

Zanima me da li u budućnosti možete udruzi žena Maruša dodijeliti na neki način na 

upravljanje ujedno i korištenje društveni dom na Ločnjaku, zato jer uvjeti u staroj općini nisu 

prikladni za to što one  rade. 

Načelnik – stvar je dogovora. 

Predsjednik – onda vas molim da sjednete i dogovorite se oko toga s predsjednicom udruge 

žena Maruša, da vidimo kakva je dalje tu mogućnost da ta udruga radi na promicanju naših 

starih jela i svega ostaloga, ali u nekom adekvatnijem prostoru, jer u sadašnjem prostoru nije 

baš nekakva higijena i HACAP po propisima. 

T. Buden – pitanje vezano uz Cromu, prije dva tjedna je tamo bio veliki smrad, sad nema 

toliko smrada, ali vidim da se svako jutro tamo svijetli i da se nešto radi, pa sad ne znam da li 

su oni zatvoreni ili ne, jer povremeno znaju ispuštati van tu tekućinu. Da li se to može nekako 

provjeriti i na koji način?  

Načelnik – provjerili jesmo i ne pušta se ništa, zato jer je inspektor zatvorio proizvodnju. 

T. Buden – ja samo prenosim ono što sam čuo od ljudi koji su blizu, kažu da se sad nešto 

čuje, ali ne stalno, ali kažu da se svako jutro svijetli u pogonu i valjda da se nešto radi. Drugo 

pitanje je od jednog mještanina, a vezano je za rušenje šume od Pongratza, ne znam da li ste 

vidjeli, ispod lovačke kućice je cijeli brijeg kompletno srušen, cijeli Korenjak se sad vidi. Da 

li tko iz općine to nadzire, da li je to nadležnost našeg komunalnog redara ili neke inspekcije? 

Znam ja kad idem rušiti u šumu da moram dobiti neku dozvolu, to mora doći netko zabilježiti. 

Da li oni imaju dozvole za rušenje i tko nadzire te dozvole? Jer to je sad katastrofa i one 

životinje koje su tamo živjele su otišle, to je šuma skoro pol kilometra sa pol kilometra, sve je 

srušeno i nije se ništa posadilo. 

Načelnik – za sva rušenja šuma na području Republike Hrvatske nadležne su Hrvatske šume, 

one daju dozvolu i označavaju koja drveća se mogu porušiti, tu komunalni redar nema 

nikakvu nadležnost, nažalost. 

T. Buden – dobro, ali ne možemo samo gledati da se ruši, možda je problem u Hrvatskim 

šumama jer nisu nekoga poslali. Možda je on i dobio dozvole, ali nije dobio za cijelu šumu, 

pa je uz tu dozvolu rušio sa strane. 

Načelnik – ne znam g. Buden što bi mi trebali napraviti? 



3 

 

T. Buden – pa pitam da li Općina ima mogućnost da te stvari nadzire i da se napravi zapisnik, 

da odu tamo dva-tri čovjeka, pa da se pozove nekog iz Hrvatskih šuma. Jer ono je katastrofa, 

oni samo ruše i ruše. 

Načelnik – provjeriti ćemo sa Hrvatskim šumama za koliko on ima dozvolu, i pozvati ćemo 

ih da utvrde da li se ruši prema dozvoli. 

T. Buden – dobio sam na mail pitanje koje je poslala gđa Karolina Fijačko Varga, ona se bavi 

ekosustavom, pa ću ga pročitati: „Za početak, načelnik je član stručnog savjeta povjerenstva 

za studiju procjene utjecaja na okoliš za buduće eksploatacijsko polje „Cerje Tužno I“ i on je 

tamo predstavnik općine. Postojeći put od državne ceste do Vusića, dolje navedene čestice 

redom, čine put koji prolazi trasom na kojoj se dodiruju granice sadašnjeg i budućeg 

eksploatacijskog polja. S obzirom da je ciglana dužna sanirati prostor koji eksploatira, tražim 

da put koji je obuhvaćen niže navedenim česticama (čestice su navedene u mailu) okončanjem 

eksploatacije na postojećem polju ostane svrsishodan i da ga mještani i dalje mogu koristiti. 

Općini bi briga o građanima i njihovim potrebama trebala biti prioritet. Problematično je da je 

eksploatacijsko polje „Cerje Tužno I“ tik uz cestu NC-1066 kojim prolazi lokalni magistralni 

plinovod i uz cestu prolazi električna infrastruktura, s obzirom da uz tu cestu ima i kuća. 

Pitanje bi bilo, kako on kao član gore spomenutog povjerenstva štiti interese svojih mještana, 

hoće li se pobrinuti da mještani dalje mogu nesmetano i sigurno koristiti ova dva spomenuta 

cestovna pravca.“ Evo prenosim ovaj mail, a mogu vam ga i proslijediti, jer si je žena dala 

truda i čak sve poslikala. 

Načelnik – može, pošaljite mi mail. 

J. Kundija-Gradiček – imam pitanje vezano uz usporavanje prometa, na prošloj sjednici 

načelnik i predsjednik vijeća su spomenuli da će poslati upite prema ŽUC-u, pa da li ste 

poslali i dobili kakve odgovore vezano uz naletne semafore? 

Načelnik – razgovarao sam sa ravnateljem ŽUC-a, ove godine investicije na području općine 

su u Donjem Ladanju, a za iduću godinu ćemo vidjeti, moramo se dogovoriti. Takav je 

odgovor bio. 

J. Kundija-Gradiček – to konkretno znači ništa, je li tako? 

Načelnik – pa gledajte, to je županijska cesta. 

J. Kundija-Gradiček – pa da, to je županijska cesta, ali vjerojatno bi trebala Općina 

inzistirati na nečemu, ili sufinancirati. 

Načelnik – razgovarali smo o uzdignutim plohama, to smo bili spomenuli i na prošloj sjednici 

vijeća, i kakva je bila situacija, moramo pribaviti suglasnosti mještana. Recimo nije bio 

problem pribaviti predsjedniku 3. mjesnog odbora g. Kristijanu Možaniću, koji je pribavio od 

30-tak ljudi suglasnosti za izgradnju ležećeg policajca u Donjem Ladanju, u ulici Lj. Gaja, a 

isto tako nije bio problem pribaviti suglasnosti stanovnika gornjeg dijela Čalinca iznad stare 

općine, čini mi se da je g. Biankini pribavio 20-tak potpisa za postavljanje ležećeg policajca 

na tom dijelu. Ali očito dolje u Čalincu ima nekih problema, s obzirom da ljudi baš ne žele taj 

uspornik i misle da ne treba usporiti promet. 

J. Kundija-Gradiček – ne mislimo da ne treba, nego da nam ne treba na onom mjestu gdje 

ste vi predložili. 

Načelnik – ja sam tu trasu obišao sa prometnim projektantom, između ostalog i sa 

službenicima policijske uprave i oni su rekli da bi tu bilo najbolje i najispravnije postaviti 

ležeći policajac. I tko sam ja da sumnjam u njihovu prosudbu, ili bilo tko drugi u ovom 

općinskom vijeću?! 

J. Kundija-Gradiček – ali ja mislim da im niste prezentirali uopće mogućnost onog dijela od 

Hubara prema Kitro-u, nego samo ovaj dio. Znači ovaj dio je projektant prošao, vi ste to 

prezentirali i oni su to recimo blagoslovili, a za onaj dio niste ni pitali, to imam pouzdanu 

informaciju. Prošli put na sjednici nismo razgovarali toliko o tome, nego u zapisniku piše da 
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ćete poslati dopis, jer smo prošli put razgovarali o naletnom semaforu, a sad se opet vraćamo 

na ležećeg policajca.  

Načelnik – gledajte ja mogu opet pitati, nije nikakav problem. 

J. Kundija-Gradiček – čitam u zapisniku piše da budete tražili odgovor od ŽUC-a. Imate li 

pismeni odgovor? 

Načelnik – pa mogu zatražiti i pismeni odgovor. 

J. Kundija-Gradiček – pa ja bi rado. 

Predsjednik – pošto ste spomenuli mene, ja sam bio onaj koji je rekao da ću poslati upit i 

zamolbu ŽUC-u ispred općinskog vijeća, i to je poslano. ŽUC bude intervenirao i na ŽC 2029 

idu dva naletna semafora, to je moja informacija. 

J. Kundija-Gradiček – to ste vi poslali pismeno? 

Predsjednik – da, i imam informaciju iz ŽUC-a da je javna nabava ili u tijeku ili gotova za 

jednog. 

J. Kundija – Gradiček – bili smo raspravljali o tome da ćete pitati kolika je cijena, te sam 

smatrala da bi to trebalo ići nekim pismenim putem, da imamo pismeno zatraženo i da 

pismeno dobijemo odgovor. 

Predsjednik – cijena jednog naletnog semafora je oko 50.000,00 eura i zato sad u prvoj fazi 

ide samo jedan. 

S. Cerjan – bilo je svojevremeno na ovom općinskom vijeću riječi o dvorcu Maruševec. 

Načelnik je bio rekao da je vlasnik dvorca rekao da će probati otvoriti par dana u tjednu 

dvorac za javnost. Da li se išta pomaklo oko toga i da li ima šanse da se taj dvorac pokaže 

javnosti s obzirom da je to ipak dio naše prošlosti i bilo bi dobro da i drugi ljudi vide, a ne 

samo vlasnik dvorca. Prema Zakonu o kulturnim dobrima on je dužan otvoriti dvorac. 

Načelnik – takvi su bili razgovori zadnjom prilikom kad smo bili zajedno, ali vidite i sami da 

se grof Pongratz ne drži dogovora, čak mu je teško očistiti svoje šume na našem području od 

smeća koje tamo netko nesavjestan ostavlja. Tako da nakon brojnih upita i od strane 

komunalnog redara, nije se ništa pomaknulo. Njega je jako teško dobiti, uopće da dođe tu u 

Maruševec, pa da vidimo na čemu smo. Bile su tu i određene kazne oko tog čišćenja smeća, a 

dvorac je još uvijek tako kako je. Ja bih vrlo rado da se dvorac otvori, ali od strane vlasnika 

baš i nema pomaka, a tim više mu još i država ide na ruku, s obzirom da nemamo 

mehanizama da naplatimo nekakve takse 

S. Cerjan – on je po Zakonu dužan otvoriti dvorac prema javnosti, uz naplatu ulaznice. Ne 

mora biti stalno otvoren, ali to je kulturno dobro. 

Pročelnica – predložila bi da uputimo dopis prema Ministarstvu kulture, da ih upoznamo sa 

situacijom u dvorcu i zahtijevati inspekcijski nadzor. 

Predsjednik – još jedna strana priče da je dvorac nesiguran i nema struju, vodu, nije 

održavan. Grof je jedna osebujna osoba, ja sam bio u kontaktu s njim, i dogovorili smo mu 

sastanak sa Ministarstvom kulture. Bili su tu i nekakvi mogući projekti da Ministarstvo 

kulture sufinancira neke radove, ali ništa od toga se nije dogodilo. Bili su i upiti 

poljoprivredne inspekcije zbog pretvaranja poljoprivrednog zemljišta  u šumsko. Sve to skupa 

on radi sa jako dobro posloženom pričom. Njegov odvjetnički tim to posloži sto posto. Isto 

što je Tihomir prije pitao za rušenje šume, najprije je selektivna sječa, pa onda se pojave 

bolesti, pa ide potpuna sječa i na kraju nema šume. Mogli ste primjeriti kad se vozite po cesti 

u Korenjaku, da su cijelo proljeće rušili i da je ta šuma s lijeve strane jako rijetka i za dvije 

godine te šume ne bude. Odgovor iz Ministarstva poljoprivrede je bio da on kupuje svo 

poljoprivredno zemljište koje se drži šume, koje graniči sa šumom te se to zemljište može 

pretvoriti u šumsko. Šumsko se teško pretvara u poljoprivredno, ali obrnuto jako lako. Dakle, 

ispod nas je sve pokupovao i ja sam onda reagirao jer se zaklonila i vizura dvorca. Zašto smo 

radili dalekovod od Kapelca do Ločnjaka, jer je tu ispod dalekovoda kod subotara posadio 
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hrast. HEP-u je bilo jednostavnije vući dalekovod od Kapelca do Ločnjaka, nego da se 

zafrkava s tim. 

S. Cerjan – treba probati potegnuti bilo što, šteta, imamo tako krasan objekt i da se to ne 

može otvoriti za javnost. On je to dužan održavati. I što je Tihomir rekao oko te šume, dok je 

on izvlačio ta drva uništio je cestu i na Korenjaku i gore ovaj dio u Maruševcu. Ljudi se bune, 

niti je očistio za sobom. Pa da li će općina to održavati što on uništi?! 

Načelnik – to su između ostalog jednim dijelom i njegovi putevi koje naši građani koriste. Ali 

slažem se s vama da nije u redu da iskorištava šumu, koju ima zahvaljujući našim građanima 

jer su ju oni bili održavali, a ne vraća ništa, ni komunalnu naknadu. Ja sam pokazao dobru 

volju i zadnje dvije godine sam ga puno puta zvao i upoznao ga s našim konzultantima za 

projekte, kako bi projekt dvorca prijavio na natječaje, ali ništa. Baš me zanima da li bi se tako 

u Austriji odnosio prema svojoj imovini, da li bi mu to država dozvolila? 

S. Cerjan – koliko on ima godina? 

Pročelnica – pa negdje između 40-50 godina. 

S. Cerjan – pa kako tako mladi čovjek da ništa ne napravi tu. 

A.Vincek – ako mogu samo reći, bila sam prisutna oko tog preuzimanja dvorca i sjećam se 

njegove rečenice kad je on rekao „samo da mi je taj dvorac na moru“.  

J. Kundija-Gradiček – da li on plaća kakvu komunalnu naknadu? 

A.Vincek – ne, plaćao je, jer smo dobili odobrenje da ga možemo zadužiti, ali se žalio i 

drugostupanjsko tijelo je poništilo naše rješenje i morali smo vratiti 144.000,00 kn. 

Pročelnica – nema osnove za naplatu zato jer nije stambeni ili poslovni objekt te po nijednom 

kriteriju ne možemo naplatiti.  

S. Cerjan – ali je spomenik kulture. 

Pročelnica – ali za to mu ne možete naplatiti komunalnu naknadu. 

Predsjednik – status kulturnog dobra sa dvorca i sa perivoja je skinuti 6 mjeseci nakon 

preuzimanja. 

Pročelnica – da, ali je još uvijek spomenik kulture. 

J. Kundija-Gradiček – za njega se ne može tražiti komunalna naknada? 

Pročelnica – ne, probali smo naplatiti porez na kuću za odmor. 

Predsjednik – da i onda smo to dobili,  te mu je skinuto s računa oko 140.000,00 kn i nakon 

2 godine smo to morali vratiti. 

Načelnik – da, jer je sud presudio da nema osnove za naplatu. 

Pročelnica – žalio se na rješenje porezne i pokrenuo je upravni spor. 

Predsjednik - imam teoriju da se on ponaša na taj način moji su tu bili grofovi, a vi ste bili 

kmetovi. Onda su to mojima uzeli, meni su vratili, ja sam sad grof, a vi ste i dalje kmetovi. 

S. Cerjan – da nije bilo općine koja je 30 godina održavala taj dvorac, danas bi taj dvorac bio 

još veća ruševina. 

Predsjednik – da nije bilo adventističke crkve. 

S. Cerjan – ali bio je u zakupu općine, pa je općina dala adventistima. 

Pročelnica – inače zastupa ga odvjetničko društvo Hanžeković i Radaković, znači vjerojatno 

njih plaća više nego je naše rješenje o komunalnoj  naknadi iznosilo. 

S. Cerjan – da se bar onda uputi neki dopis prema Ministarstvu kulture, da se dvorac otvori 

za javnost. Da se nešto poduzme i što se tiče rušenja tih šuma, a sad ako je skinuto kulturno 

dobro pitanje je da li će Ministarstvo kulture reagirati 

Predsjednik – znači imate dvorac, kuriju Čalinec, Kalinovec. Postoji još jedna priča, on je 

kupio 13 hektara zemljišta od Poljoprivredne zadruge Ivanec. To je bilo u 9 mjesecu 2016. 

godine i onda su u zemljišnim knjigama to zemljište pokušali prebaciti na zakladu u 

Lihtenštajnu, koju je on osnovao i onda je na to netko stavio zabilješku. Da li je to 

Ministarstvo financija ili sud, to se ne može vidjeti ali o tome postoji zabilježba i tu dalje stoji 

sve što se tog predmeta tiče. 
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S. Cerjan – to se može vidjeti u zbirci isprava u zemljišnim knjigama. 

D. Kišić – vidio sam danas na portalu da je naš načelnik prisustvovao sastanku župana i 

čelnika lokalne samouprave i vatrogasaca, i pročitao sam da ona društva ili zajednice koje 

nisu unazad 3 godine ništa dobile, da će dobiti 7 pick-up vozila i 1 navalno vozilo. Kakva je 

situacija s našom vatrogasnom zajednicom, da li smo mi u planu?  

Načelnik – prošli tjedan je stigao poziv da se prije tog sastanka organizira sastanak na tu temu 

u DVD-u Varaždin. Radi se o nacionalnom programu gdje bi se išlo pomoći DVD-ovima s 

brdsko-planinskog i potpomognutog područja. Na tom sastanku je istaknuto da Varaždinska 

županija dobiva 7 pick-up vozila i 1 vatrogasnu cisternu. Predložio je predsjednik Vukalović 

da pick-upovi idu u 7 jedinica lokalne samouprave, i to u Ljubešćicu, Donju Voću, Sveti 

Đurđ, Breznicu, Breznički Hum, Jalžabet i Klenovnik. Ja sam se javio za riječ budući da smo 

mi ove godine nabavili pick-up, predložio sam par rješenja, da se jedan pick-up zamjeni za 

dva kombi vozila, koje bi jedno išlo našem matičnom društvu i DVD-u Vinica, koji su 

iskazali za to potrebu. Ili da se to jedno navalno vozilo pretvori u dodatna 4 pick-upa, pa da se 

onda obuhvati veći dio Varaždinske županije ili da se osigura iz robnih rezervi isto tako 

kombi vozilo, mimo ovoga. Ništa od toga nije prihvaćeno. Dakle, vatrogasnu zajednicu uopće 

ne zanima to što je Općina Maruševec kao druga najveća općina u Varaždinskoj županiji 

zadnjih x godina nije dobila ništa. Uopće ih ne zanima što imamo vatrogasnu  mladež koja 

podosta uspješna, zadnjih 30 godina. Čak smo imali rješenje za ovaj naš pick-up, ako nam se 

osigura drugi, da ovog damo DVD-u Donje Ladanje. Ali ništa od toga, dakle pick-upovi će ići 

u ova navedena mjesta. Ja razumijem da svima treba, naročito ako gledamo Klenovnik koji 

ima bolnicu, ili Sveti Đurđ gdje je pilana, ali baš za neka druga mjesta nema smisla. 

D. Kišić – da li postoji komunikacija između Vukalovića i našeg predsjednika vatrogasne 

zajednice? Mislim žao mi je što Općina Maruševec ništa nije dobila. 

Predsjednik – ja sam već rekao da vatrogastvo u Općini Maruševec ne budem komentirao. 

Svaka čast djeci i roditeljima koji prate tu priču. Ako se sjećate rekao sam da od 10 djece koja 

sad dolazi, troje ostanu u vatrogastvu, mi smo puno dobili, ali nažalost bojim se da ne bude 

tako. Velika smo općina, imamo uvijek sredstava i uvijek ćemo imati za vatrogastvo. Pošto 

sad nema g. Podbojca ne budem dalje komentirao. 

D. Kišić – nije to stvar načelnika on ne može tu utjecati, nego je stvar struke, komunikacije i 

dogovora unutar vatrogastva. 

Predsjednik – zadnjih šest i pol godina si tu i znaš koliko put smo rekli, vi pokrenite mi 

budemo napravili. 

Načelnik -  g. Podbojec se isto založio i bili smo u komunikaciji te je on sličnog mišljenja 

vezano za ta vozila. Žalosno je da se od osnutka vatrogasne zajednice nije ništa takvoga 

dobilo, dobili smo opremu, ali nije bilo vozila, dok su neke druge jedinice dobile i kombije i 

pick-upove. S obzirom da to sad tako nije uspjelo, u idućoj godini imamo nekakav dug prema 

DVD-u Maruševec i osigurati ćemo u proračunu određena sredstva za nabavu kombija. 

M. Fatiga  – nadovezati ću se na komentar gđe Snježane u vezi dvorca, pratim već duže tu 

tematiku i sa svime se slažem, samo bi pitao da li vijeće mora donijeti odluku koja bi bila 

pravovaljana za taj dokument koji će ići prema Ministarstvu kulture? 

Pročelnica – ne treba, mi ćemo navesti u dopisu da je Općinsko vijeće o tome raspravljalo i 

da traži da se provede nadzor. 

M. Fatiga – pošto smo dobili ispis Ugovora o korištenju za društveni dom Maruševec na 

inicijativu predsjednika, zamoliti ću za iduću sjednicu ispis Ugovora za ostale društvene 

domove na području Općine Maruševec. 

 

 

Predsjednik je za sjednicu predložio slijedeći 
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                                                                DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 19. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 

6. rujna  2023.g. 

2. Donošenje Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na 

području Općine Maruševec 

3.  Donošenje Odluke o porezima Općine Maruševec 

            4.  Donošenje Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u 

                 kampu i smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj 

            5.  Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o opisu grba i zastave Općine  

                 Maruševec i uvjetima i načinu odobrenja njihove uporabe   

            6.  Donošenje Odluke o usvajanju Godišnjeg plana upravljanja imovinom u vlasništvu 

                 Općine Maruševec za 2024. godinu 

            7.  Donošenje Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine Maruševec za  

                 2024. godinu 

             8. Donošenje Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj 

                 uporabi – groblja 

             9. Donošenje Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj 

                 Uporabi – javna parkirališta 

           10. Donošenje Rezolucije o proglašenju Općine Maruševec sigurnim mjestom za žene     

           11. Informacije o prijedlogu Proračuna Općine Maruševec za 2024. godinu sa 

                  projekcijama Proračuna za 2025. i 2026. godinu 

  

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženi dnevni red. 

 

 

Točka 1. 

Usvajanje zapisnika sa 19. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 06. 

rujna 2023.g 

 

Predsjednik - ima li netko kakvih primjedbi ili dopuna na zapisnik sa 19. sjednice? 

 

Primjedbi i dopuna nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik sa 19. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 06. rujna 

2023. godine. 
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Točka  2. 

Donošenje Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na 

području Općine Maruševec 

 

Predsjednik – dajem uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – kao što znate mijenja se porezna politika od 01.01.2024. na području Republike 

Hrvatske. Vlada je svojom odlukom odlučila da se prirez ukida svim jedinicama lokalne 

samouprave. Prirez u Općini Maruševec bio je 5%, prema našim izračunima da ostanemo 

približno na istome po pitanju prihoda, izračunali smo da bi bilo dobro da se niža porezna 

stopa poveća sa 20% na 21%, a viša sa 30% na 31%. To su minimalna povećanja, mi ćemo i 

nakon tih poreza biti u određenom minusu po pitanju prihoda, s obzirom da je država odlučila 

povećati neoporezivi dio s 531,00 eura na 560,00 eura, dakle samo po toj stavci gubimo 4% 

prihoda. Ako tome pribrojimo prihode od strane prireza, radi se o nekakvih 80.000,00 eura. 

Bez obzira na ta minimalna porezna povećanja, građani će dobiti veće plaće, što je prvotna 

želja Vlade Republike Hrvatske, a to ste mogli vidjeti i u obrazloženju koje vam je uz ovu 

odluku dostavljeno. 

Predsjednik – danas ste dobili i zapisnik sa 6. sjednice Komisije za statut, poslovnik i 

normativnu djelatnost koja je održana 30. studenog 2023., predsjednica navedene komisije 

gđa Snježana može dati komentar. 

S. Cerjan – nemam ništa za nadodati, sve piše u zapisniku. Vidjeti ćemo kako će se proračun 

puniti prvih 6 mjeseci. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici J. Kundija-Gradiček, D. Kišić, S. Cerjan te predsjednik 

i načelnik. 

 

Predsjednik – dajte točku 2. na glasanje 

 

Općinsko vijeće sa 7 glasova za , 2 protiv i 2 suzdržana donosi 

 

 

ODLUKU 

o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak 

na području Općine Maruševec 

 

 

Članak 1. 

Ovom Odlukom utvrđuje se visina poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak za porezne 

obveznike na području Općine Maruševec. 

 

 

 

Članak 2. 

Porezne stope iz članka 1. ove Odluke utvrđuju se kako slijedi: 

- niža porezna stopa    21 %, 

- viša porezna stopa    31 %. 
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Članak 3. 

Ova Odluka objavit će se u „Narodnim novinama“ i „Službenom vjesniku Varaždinske 

županije“, a stupa na snagu 1. siječnja 2024. godine. 

 

 

 

Točka 3. 

Donošenje Odluke o porezima Općine Maruševec 

Predsjednik – dajem uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – slično kao i po pitanju prethodne točke, moramo mijenjati i Odluku o porezima 

Općine Maruševec, to se odnosi na porez na potrošnju i porez na kuće za odmor. Nije se ništa 

posebno promijenilo što možete vidjeti u obrazloženju. Stojim na raspolaganju za pitanja. 

Pročelnica – samo da naglasim da su u prijedlog Odluke o porezima uvrštene slijedeće 

izmjene: u članku 2. iza poreza na kuću za odmor dolazi točka, a ne zarez, to je bila moja 

greška. Također članak 9. treba ispravno glasiti: „Stupanjem na snagu ove Odluke prestaje 

važiti Odluka o porezima Općine Maruševec („Narodne novine“ broj 103/17, 2/18  i 

„Službeni vjesnik Varaždinske županije“ broj 59/17, 73/17).“, čime je dodan za Narodne 

novine“  broj 2/18 i za Službeni vjesnik Varaždinske županije broj 73/17 jer je u tim 

brojevima objavljena izmjena Odluke o porezima kada je porez na promet nekretnina prestao 

biti općinski porez, pa smo taj porez morali brisati iz naše Odluke. 

Predsjednik – i o ovoj točci raspravljalo se na 6. sjednici Komisije za statut, poslovnik i 

normativnu djelatnost, dobili ste danas zapisnik. 

S. Cerjan – tu je komisija bila podijeljenog mišljenja, ja osobno sam bila za to da u Odluci 

ostane porez na korištenje javnih površina. Iako je u obrazloženju navedeno da na ime poreza 

na korištenje javnih površina Općina Maruševec u 2022. godini prihodovala svega 4.800,00 

kn ili 637,00 eura, što predstavlja 0,027% prihoda poslovanja Općine. Međutim, to je zato što 

Općina nije imala propisan porez na korištenje javnih površina, pa ga onda nije ni mogla 

prihodovati, a budući da Zakon o lokalnim porezima daje mogućnost da se uz ova dva 

predložena poreza odredi i porez na korištenje javnih površina, smatram da bi trebalo uvesti i 

taj porez. Svojevremeno sam ja već predlagala na ovom Općinskom vijeću, za sve ove 

štandove i šatore i za svo korištenje javnih površina da se utvrdi porez. Unatoč tome, komisija 

je sa dva glasa za i jednim protiv potvrdila prijedlog načelnika u ovakvom obliku. Ja 

predlažem da se uvrsti i porez na korištenje javnih površina u Odluku. 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Predsjednik -  daje točku 3. na glasanje 

 

Općinsko vijeće sa 10 glasova za i 1 protiv donosi 

 

 

 

ODLUKU 

O POREZIMA OPĆINE MARUŠEVEC 
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I.  TEMELJNA ODREDBA 

 

Članak 1. 

Ovom se Odlukom propisuju vrste poreza koje pripadaju Općini Maruševec, visina stope 

poreza na potrošnju, visina poreza na kuće za odmor, te nadležno porezno tijelo za 

utvrđivanje, evidentiranje, nadzor, naplatu i ovrhu radi naplate navedenih poreza. 

 

  

II.  VRSTE POREZA 

Članak 2. 

Općini Maruševec pripadaju slijedeći porezi: 

              1. porez na potrošnju, 

              2. porez na kuće za odmor. 

 

 

1. Porez na potrošnju 

 

Članak 3. 

Porez na potrošnju plaća se po stopi od 3%. 

 

Članak 4. 

Poslove utvrđivanja, evidentiranja, nadzora, naplate i ovrhe radi naplate poreza na kuće za 

odmor obavlja Ministarstvo financija, Porezna uprava, Ispostava Ivanec. 

                                                                  

 

2. Porez na kuće za odmor 

 

Članak  5. 

Porez na kuće za odmor plaća se u visini od 3,00 eura/m2 korisne površine kuće za odmor na 

cijelom području Općine Maruševec. 

           

 

Članak 6. 

Poslove utvrđivanja, evidentiranja, nadzora, naplate i ovrhe radi naplate poreza na kuće za 

odmor obavlja Ministarstvo financija, Porezna uprava, Ispostava Ivanec. 

 

 

 

III.  DAVANJE OVLASTI FINA-i 

                                                                   

 

Članak 7. 

Ovlašćuje se nadležna organizacija platnog prometa zadužena za raspoređivanje uplaćenih 

prihoda, da naknadu koja pripada Ministarstvu financija, Poreznoj upravi u iznosu od 5% od 

ukupno uplaćenih prihoda, obračuna i uplati u državni proračun i to do zadnjeg dana u 

mjesecu za protekli mjesec. 

 

IV.  PRIJELAZNE I ZAVRŠNE ODREDBE 
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Članak 8. 

Postupci utvrđivanja poreza započeti po odredbama Odluke o porezima Općine Maruševec 

(„Narodne novine“ broj 103/17, 2/18 i „Službeni vjesnik Varaždinske županije“ broj 59/17, 

73/17), koji nisu dovršeni do stupanja na snagu ove Odluke, dovršiti će se prema odredbama 

Odluke o porezima Općine Maruševec („Narodne novine“ broj 103/17, 2/18  i „Službeni 

vjesnik Varaždinske županije“ broj 59/17, 73/17). 

 

 

Članak 9. 

Stupanjem na snagu ove Odluke prestaje važiti Odluka o porezima Općine Maruševec 

(„Narodne novine“ broj 103/17, 2/18  i „Službeni vjesnik Varaždinske županije“ broj 59/17, 

73/17). 

 

 

Članak 10. 

Ova Odluka objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a stupa na snagu 1. 

siječnja 2024. godine. 

 

 

 

 

 

Točka 4. 

Donošenje Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu i 

smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj 

Predsjednik – dajem uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – kao što ste vidjelu u Odluci visina paušalnog poreza određuje se u iznosu od 20,00 

eura za sva naselja u općini. To je jedna od sastavnih Odluka kad donosimo odluke o 

iznosima poreza. I taj iznos je samo preračunati iz kuna u eure, ostaje isti. 

 

Vijećnika D. Kišića zanimalo je samo koliko ima registriranih kreveta na području općine. 

 

Načelnik je naknadno dao sljedeći odgovor, učenički dom Maruševec 117 ležajeva, Stara 

kuća Maruševec 8 ležaja, Sirovina benz 14 ležajeva, Old oak cottage 4 ležaja. Imam podatak 

za apartmane Tomo iz 2021. godine 20 ležajeva, ali mislim da ih je sada manje. Ukupno 163 

ležajeva. 

 

 

Predsjednik -  daje točku 4. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

 

 

ODLUKU 

o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu i smještajnoj 

jedinici u objektu za robinzonski smještaj 
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Članak 1. 

Ovom Odlukom određuje se visina paušalnog poreza po krevetu u sobama, apartmanima i 

kućama za odmor, smještajnoj jedinici u kampu te smještajnoj jedinici u objektu za 

robinzonski smještaj koji se nalaze na području Općine Maruševec. 

 

 

 

Članak 2. 

Visina paušalnog poreza iz članka 1. ove Odluke  određuje se u iznosu od 20,00 eura za sva 

naselja u  Općini Maruševec u kojima se nalazi soba, apartman, kuća za odmor, kamp i/ili 

kamp-odmorište i objekt za robinzonski smještaj. 

 

 

Članak 3. 

Zadužuje se Jedinstveni upravni odjel Općine Maruševec da ovu Odluku dostavi Ministarstvu 

financija, Poreznoj upravi u roku od osam dana od dana njezina donošenja radi objave na 

mrežnim stranicama Porezne uprave. 

 

 

Članak 4. 

Stupanjem na snagu ove Odluke prestaje važiti Odluka o visini paušalnog poreza po krevetu, 

smještajnoj jedinici u kampu i smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj 

(„Službeni vjesnik Varaždinske županije“ broj 7/19).  

 

 

Članak 5.  

Ova Odluka stupa na snagu 1. siječnja 2024. godine i objaviti će se u „Službenom vjesniku  

Varaždinske županije“. 

 

 

 

 

 

 

Točka 5. 

Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o opisu grba i zastave Općine 

Maruševec i uvjetima i načinu odobrenja njihove uporabe 

 

Predsjednik -  daje uvodnu riječ pročelnici. 

Pročelnica – Odlukom o opisu grba i zastave iz 2004. godine uređeni su opis i uporaba grba i 

zastave Općine Maruševec te način njihove zaštite. To je bila i prva Odluka koju smo donijeli 

kada su se utvrđivali grb i zastava Općine Maruševec. Ovu Odluku moramo uskladiti sa 

odredbama Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi u dijelu koji se odnosi na 

izdavanje pojedinačnih odobrenja za uporabu grba i zastave, mi smo do sada imali da 

Općinsko vijeće izdaje odobrenja za pojedinačne zahtjeve, ali sukladno navedenom Zakonu to 

je u nadležnosti izvršnog tijela odnosno načelnika, pa se to mora u Odluci promijeniti. Isto 

tako, odmah će se uskladiti Odluka sa odredbama Prekršajnog zakona, što se tiče same 

terminologije i iznosa novčanih kazni. Na 6. sjednici Komisije za statut, poslovnik i 

normativnu djelatnost u Odluku su  uvrštene sljedeće izmjene: 
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• u članku 7. stavak 1. koji sada glasi: „Novčanom kaznom od 100,00 eura do 1.000,00 

eura kaznit će se za prekršaj pravna osoba ako uporabi grb i/ili zastavu Općine 

Maruševec suprotno odredbama članaka 5., 6., 7. i 8. ove Odluke. 

• u članku 9., točci 6. koja sada glasi: „6. poduzimati druge radnje i mjere za koje je 

ovlašten.“ 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 5. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Odluke o opisu grba i zastave Općine Maruševec 

i uvjetima i načinu odobrenja njihove uporabe 

 

 

Članak 1. 

           U Odluci o opisu grba i zastave Općine Maruševec i uvjetima i načinu odobrenja 

njihove uporabe („Službeni vjesnik Varaždinske županije“ broj  37/04) u članku 6. stavak 2 

mijenja se i glasi: 

           „Unošenje grba i zastave Općine Maruševec u sastav drugog znaka nije dopušteno.“ 

       

             U članku 6. dodaje se novi stavci 3. i 4.  koji glase: 

 

           „Iznimno od odredbe stavka 2. ovog članka, pod uvjetima utvrđenim ovom Odlukom 

općinski načelnik može odobriti unošenje grba i zastave Općine Maruševec, ili njihovih 

dijelova u sastav drugog znaka: 

             1. trgovačkim društvima i javnim ustanovama kojih je osnivač ili suosnivač Općina 

Maruševec 

             2. ustanovama i udrugama koje  nose ime Općine Maruševec 

             3. ustanovama u sastavu čijeg se znaka, na dan stupanja na snagu ove Odluke, isti već 

nalaze. 

             Grb i zastava Općine Maruševec ili njihovi dijelovi smiju se rabiti u smislu 

prethodnog stavka samo u izvornom obliku na način kojim se osigurava dostojanstvo u ugled 

Općine Maruševec.“ 

 

Članak 2. 

              U članku 8. stavku 2. riječi „Jedinstveni upravni odjel Općine Maruševec“ 

zamjenjuju se riječima „općinski načelnik“. 

  

 

Članak 3. 

           Članak 11. mijenja se i glasi: 

           „Općinski načelnik osigurava pravilnu primjenu ove Odluke“ 

 

 

Članak 4. 

             Članak 12. mijenja se i glasi: 

             „Općinski načelnik u svom djelokrugu: 
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- prati i potiče uporabu grba i zastave Općine Maruševec 

- na zahtjev fizičkih i pravnih osoba odlučuje o odobravanju uporabe grba i 

zastave Općine Maruševec odnosno unošenja pridjeva „Općinski“ u ime pravne 

osobe i drugih udruženja u smislu odredaba ove Odluke 

- inicira pokretanje odgovarajućih postupaka usklađivanja prakse uporabe grba i 

zastave 

- daje suglasnost za komercijalnu uporabu grba i zastave Općine Maruševec.“          

 

Članak 5. 

               Iza članka 12. dodaju se članci 12.a do 12.b koji glase: 

 

                                                                     „Članak 12.a 

                Općinski načelnik može pravnoj i fizičkoj osobi odobriti uporabu grba i zastave ako 

ocjeni da je to u interesu Općine Maruševec. 

                 Općinski načelnik će odobriti uporabu grba i zastave ako ocijeni: 

                 1. da će ta uporaba doprinijeti unapređenju gospodarstva na području Općine 

Maruševec, 

                 2. da će ta uporaba doprinijeti promidžbi Općine Maruševec, 

                 3. da podnositelj zahtjeva ima tradiciju u djelatnosti kojom se bavi, 

                 4. da proizvodi odnosno usluge ne štete prirodnom okolišu, 

                 5. da se proizvodom odnosno uslugom ne šteti ugledu Republike Hrvatske ili 

Općine Maruševec i njihovih tijela. 

                 Izuzetno od odredbe stavaka 1. i 2. ovog članka, uporaba grba ne može se odobriti 

političkoj stranci u svrhu korištenja kao stranačkog simbola.“. 

 

 

                                                                       Članak 12.b 

                O davanju ili uskrati odobrenja iz članka 12.a ove odluke općinski načelnik 

odlučuje povodom zahtjeva zainteresirane fizičke ili pravne osobe. 

                 Zahtjev iz stavka 1. ovog članka predaje se u Jedinstvenom upravnom odjelu 

Općine Maruševec i mora biti obrazložen te mora biti priloženo idejno likovno rješenje 

uporabe grba, odnosno zastave za koje se traži odobrenje. 

                 Uz zahtjev se obavezno prilaže opis namjene za koju će se grb koristiti (ugradnje u 

proizvod, izrada proizvoda kao suvenira, izrada grba, uporaba u službenim aktima i drugo). 

                 Općinski načelnik je dužan o zahtjevu odlučiti najkasnije u roku od 30 dana od 

dana zaprimanja zahtjeva. 

                  Odluka općinskog načelnika je konačna.“ 

 

                

 

Članak 6. 

               Članak 13. mijenja se i glasi: 

               „Odlukom o davanju odobrenja u smislu članka 12a. ove Odluke utvrđuju se uvjeti 

pod kojima se daje odobrenje, vrijeme uporabe, način zaštite uporabe grba i ostale obveze 

pravne ili fizičke osobe kojoj je dano odobrenje za uporabu grba ili zastave.“ 

 

 

Članak 7. 

                Poglavlje IV. „Kaznene odredbe“ mijenja naziv u „Prekršajne odredbe“, a članak 

18. mijenja se i glasi: 
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               „Novčanom kaznom od 100,00 eura do 1.000,00 eura kaznit će se za prekršaj pravna 

osoba ako uporabi grb i/ili zastavu Općine Maruševec suprotno odredbama članaka 5., 6., 7. i 

8. ove Odluke. 

                Za prekršaje iz stavka 1. ovog članka, počinitelja prekršaja fizičku osobu obrtnika i 

osobu koja obavlja drugu samostalnu djelatnost koje je počinila u vezi  obavljanja njezina 

obrta ili druge samostalne djelatnosti kaznit će se novčanom kaznom od 80,00 eura do 600,00 

eura. 

                 Za prekršaje iz stavka 1. ovog članka, počinitelja fizičku osobu kaznit će se 

novčanom kaznom od 80,00 do 200,00 eura.“ 

 

 

Članak 8. 

                  Članak 20. mijenja se i glasi: 

                 „Nadzor nad provođenjem ove Odluke obavlja Jedinstveni upravni odjel Općine 

Maruševec. 

                   Neposredne poslove vezane uz provođenje nadzora nad primjenom ove Odluke 

obavlja komunalni redar.“ 

              

 

Članak 9. 

                   Iza članka 20. dodaje se novi članak 20.a koji glasi: 

 

                                                                   „Članak 20.a 

                   U provođenju nadzora komunalni redar ovlašten je: 

                   1. nadzirati primjenu ove odluke, 

                   2. rješenjem narediti fizičkim i pravnim osobama radnje ako utvrdi da se one ne  

                       obavljaju ili obavljaju suprotno odredbama ove Odluke,   

                   3. naložiti uklanjanje predmeta postavljenog suprotno odredbama ove odluke, 

                   4. predložiti pokretanje prekršajnog postupka, 

                   5. izricati i naplaćivati novčane kazne propisane člankom 18. ove Odluke na  

                       mjestu počinjenja prekršaja od počinitelja, 

                   6. poduzimati druge radnje i mjere za koje je ovlašten.“ 

 

 

Članak 10. 

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenom vjesniku Varaždinske 

županije“. 

 

 

 

 

Točka 6. 

Donošenje Odluke o usvajanju Godišnjeg plana upravljanja imovinom u vlasništvu 

Općine Maruševec za 2024. godinu 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ pročelnici. 

Pročelnica – temeljem članka 15. i 19. Zakona o upravljanju državnom imovinom, svake 

godine dužni smo donijeti Godišnji plan upravljanja imovinom. Donosi se za razdoblje od 

godine dana i njegov sadržaj je propisan Uredbom o obveznom sadržaju plana upravljanja 
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imovinom u vlasništvu Republike Hrvatske („Narodne novine“ br. 24/14)., a sve te odredbe 

odnose se isto tako na jedinice lokalne samouprave. 

Predsjednik – u tablici 3. Podaci o poslovnim prostorima i stanovima u vlasništvu Općine 

Maruševec nedostaje zgrada stare općine. 

Pročelnica – u tablicu 3. dodaje se poslovni prostor u Čalincu 52 (stara općinska zgrada) 

izgrađena na kčbr. 2835/3 k.o. Čalinec. Samo da napomenem, u tablicu 3. su dodana i 2 stana 

u stambenoj zgradi u Donjem Ladanju, koji su u 2023.godini uknjiženi na Općinu Maruševec. 

 

D. Kišić pitao je da li  društveni dom Druškovec  stvarno ima 1.129 m2, na što je pročelnica 

odgovorila potvrdno, te da se taj dom sastoji od podruma, prizemlja i kata. 

 

Predsjednik -  daje točku 6. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

ODLUKU  

O USVAJANJU GODIŠNJEG PLANA UPRAVLJANJA IMOVINOM  

U VLASNIŠTVU OPĆINE MARUŠEVEC ZA 2024. GODINU 

 

I. 

 Ovom Odlukom donosi se Godišnji plan upravljanja imovinom u vlasništvu Općine 

Maruševec za 2024. godinu kojim se određuju: 

• kratkoročni ciljevi i smjernice upravljanja imovinom Općine Maruševec,  

• provedbene mjere u svrhu provođenja Strategije, 

• detaljna analiza stanja upravljanja pojedinim oblicima imovine u vlasništvu Općine 

Maruševec, 

• godišnji planovi upravljanja pojedinim oblicima imovine u vlasništvu Općine 

Maruševec. 

  

 

III. 

Godišnji plan upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Maruševec za 2024. godinu 

donosi Općinsko vijeće Općine Maruševec za razdoblje od godinu dana, u tekućoj godini za 

sljedeću godinu. 

 

IV. 

Ova Odluka stupa na snagu osmoga dana od dana objave u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije, a objavit će se i na službenoj web stranici Općine Maruševec i 

dostupna je javnosti u skladu sa odredbama Zakona o pravu na pristup informacijama 

(„Narodne novine“ br. 25/13, 85/15 i 69/22). 

 

 



17 

 

 

Točka 7. 

Donošenje Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine Maruševec za  

2024. godinu 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ pročelnici. 

Pročelnica – radi se o godišnjem planu koji se mora donijeti temeljem članka 17. Zakona o 

ublažavanju i uklanjanju posljedica prirodnih nepogoda. 

 

S. Cerjan – imam samo jedan ispravak na stranici 29, nemamo više Centra za socijalnu skrb 

Ivanec, nego Hrvatski zavod za socijalni rad, Područni ured Ivanec, tako da to treba ispraviti. 

Pročelnica – ispraviti ćemo. 

 

Predsjednik -  daje točku 7. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU 

o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda  

Općine Maruševec za 2024. godinu 

 

Članak 1. 

Općinsko vijeće Općine Maruševec donosi Plan djelovanja u području prirodnih 

nepogoda Općine Maruševec za 2024. godinu.  

Članak 2.  

Plan djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine Maruševec za 2024. godinu 

sastavni je dio ove Odluke. 

Članak 3.  

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od objave u „Službenom vjesniku 

Varaždinske županije“. 

 

 

 

 

Točka 8. 

Donošenje Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj 

uporabi – groblja 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ pročelnici. 

Pročelnica – člankom 61. Zakona o komunalnom gospodarstvu propisano je da komunalna 

infrastruktura stječe status javnog dobra u općoj uporabi danom njezine izgradnje odnosno 

stupanjem na snagu Odluke o proglašenju javnog dobra te se upisuje u zemljišne knjige kao 

javno dobro u općoj uporabi i kao vlasništvo odnosno suvlasništvo jedinice lokalne 

samouprave i/ili javnog isporučitelja koji upravlja komunalnom infrastrukturom. Odmah bi se 
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vezala i na Odluku iz točke 9., sada smo pripremili prijedloge Odluka o proglašenju 

komunalne infrastrukture za javno dobro u općoj uporabi-groblje i za javno dobro u općoj 

uporabi-javna parkirališta. Krenuli smo najprije sa ove dvije Odluke, a još ćemo dalje 

pripremiti Odluke za ostalu komunalnu infrastrukturu. Nerazvrstane ceste su već riješene jer 

imamo Odluku o nerazvrstanim cestama te bazu nerazvrstanih cesta, i temeljem navedene 

odluke nerazvrstane ceste se upisuju u zemljišne knjige. Za ostalu komunalnu infrastrukturu 

koja je utvrđena člankom 59. Zakona o komunalnom gospodarstvu moramo pripremiti Odluke 

o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi. U prvoj Odluci 

navedena su groblja, imamo groblje u Maruševcu i Druškovcu, grobne kuće koje se tu nalaze, 

čestice i u članku 2. je dati nalog Općinskom sudu u Varaždinu, stalnoj službi u Ivancu za 

upis ove komunalne infrastrukture u zemljišne knjige. Sadržaj ove Odluke je točno propisan. 

Parkirališta koja možemo evidentirati kao komunalnu infrastrukturu i koja su u vlasništvu 

općine, su parkiralište kod groblja u Maruševcu i kod osnovne škole u Čalincu. Ostala 

parkirališta koja se koriste, ali nisu u vlasništvu jedinice lokalne samouprave, ona se ne mogu 

proglasiti komunalnom infrastrukturom. Dakle isključivo ono što je u vlasništvu i 

suvlasništvu jedinice lokalne samouprave i javnog isporučitelja. Možda vam pada u oči 

parkiralište tu kod općine, to je vlasništvo župe, dobili smo suglasnost za izgradnju tog 

parkirališta, ali to je na čestici od župe. Parkiralište kod groblja u Druškovcu je na čestici od 

groblja. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 8. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU 

o proglašenju komunalne infrastrukture 

javnim dobrom u općoj uporabi - groblje 

 

 

Članak 1. 

Ovom Odlukom proglašava se u donjem popisu navedena komunalna infrastruktura javnim 

dobrom u općoj uporabi u vlasništvu Općine Maruševec: 

 
Redni 
broj 

Vrsta 
komunalne 

infrastrukture 

Naziv 
komunalne 

infrastrukture 

Katastarska i 
zemljišnoknjižna 

čestica 

Katastarska 
općina 

1. Groblja i 
krematoriji 

Groblje Maruševec  
Kčbr. 2493/4, 
2493/7, 2494, 

2495/1 

 
Čalinec 

2.  Groblja i 
krematoriji 

Grobna kuća 
Maruševec 

3. Groblja i 
krematoriji 

Groblje Druškovec  
Kčbr. 1550/4, 

1563, 1564 

 
Druškovec 

4. Groblja i 
krematoriji 

Grobna kuća 
Druškovec 

 

 

Članak 2. 
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Nalaže se Općinskom sudu u Varaždinu – Stalna služba u Ivancu, zemljišnoknjižnom odjelu 

upis komunalne infrastrukture iz članka 1. ove Odluke kao „Javno dobro u općoj uporabi u 

vlasništvu Općine Maruševec“. 

 

Članak 3. 

Ova odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenim vjesniku Varaždinske 

županije“. 

 

 

 

 

Točka 9. 

Donošenje Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj 

uporabi – javna parkirališta 

 

Predsjednik – pročelnica je već sve obrazložila kod prethodne točke. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 9. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU 

o proglašenju komunalne infrastrukture 

javnim dobrom u općoj uporabi – javna parkirališta 

 

 

Članak 1. 

Ovom Odlukom proglašava se u donjem popisu navedena komunalna infrastruktura javnim 

dobrom u općoj uporabi u vlasništvu Općine Maruševec: 

 
Redni 
broj 

Vrsta 
komunalne 

infrastrukture 

Naziv 
komunalne 

infrastrukture 

Katastarska i 
zemljišnoknjižna 

čestica 

Katastarska 
općina 

  
1. 

 
Javno parkiralište 

Parkiralište kod 
groblja u 

Maruševcu 

 
489/1  

 
Maruševec 

 
2. 

 
Javno parkiralište 

Parkiralište kod 
osnovne škole u 

Čalincu 

 
2877/5 

 
Čalinec 

 

 

 

Članak 2. 

Nalaže se Općinskom sudu u Varaždinu – Stalna služba u Ivancu, zemljišnoknjižnom odjelu 

upis komunalne infrastrukture iz članka 1. ove Odluke kao „Javno dobro u općoj uporabi u 

vlasništvu Općine Maruševec“. 

 

Članak 3. 
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Ova odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenim vjesniku Varaždinske 

županije“. 

 

 

 

 

Točka 10. 

Donošenje Rezolucije o proglašenju Općine Maruševec sigurnim mjestom za žene 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – ovu Rezoluciju je sad sve više gradova i općina počelo donositi, a radi se o 

Rezoluciji sigurno mjesto za žene, kao jednoj poruci svim onim muškarcima i organizacijama 

koji kroz različite verbalne manipulacije zazivaju one žene iz prošlog, savršenog vremena što 

se odnosi na poslušnost muškarcu i podređenost. To je zapravo jedna politička izjava koja 

sadrži vrijednosti za  koje bi se svi od strane općine i općinskog vijeća trebali zalagati, koje bi 

trebali promicati i štititi. Provedba te Rezolucije znači ujedno i kvalitetniji život za svaku 

građanku ali i građanina naše općine. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici D. Kišić, T. Buden, S. Cerjan, J. Kundija-Gradiček, T. 

Kelemen te predsjednik i načelnik. 

 

Predsjednik -  daje točku 10. na glasanje 

 

Općinsko vijeće sa 9 glasova za, 1 protiv i 1 suzdržanim donosi 

 

Rezoluciju o  

proglašenju Općine Maruševec sigurnim mjestom za žene 

 

 

 

 

Točka 11. 

Informacije o prijedlogu Proračuna Općine Maruševec za 2024. godinu sa projekcijama 

Proračuna za 2025. i 2026. godinu 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – pred vama je prijedlog Proračuna za iduću godinu, koji ćemo donositi sredinom 

ovog mjeseca. Nije bilo jednostavno ga pripremiti s obzirom da nemamo još informacija o 

priljevu poreza i kako će se Proračun puniti. Okvirno, napravljen je na temelju projekcija od 

prijašnjih godina i poreznih stopa koje smo danas donijeli. U kratkim crtama nastavljamo sa 

investicijama na području Općine Maruševec što se tiče komunalnog uređenja, poveća stavka 

odnosi se na modernizaciju nerazvrstanih cesta, tu računamo na podršku ministarstava. 

Također, ostao je Centar za posjetitelje za koji se nadamo da ćemo dobiti rezultate ili krajem 

ove godine ili početkom iduće. Vraćena je stavka vezana za bajere u Brodarovcu, nadam se da 

ćemo dobiti pozitivne informacije od strane nadležnih tijela do nastavka tog projekta. 

Proračun će se sigurno mijenjati, budući da ćemo dodati stavku za nabavu kombi vozila za 

DVD Maruševec. U tijeku je izrada određenih projekata za prijavu na najavljene natječaje u 

narednom periodu. Osim višenamjenskog igrališta u Cerju Nebojse, počeli smo s 

projektiranjem rekonstrukcije objekta društvenog doma u Donjem Ladanju. Također, 

navedena je stavka oko izrade projekata što se tiče IoT mreže, koju ćemo realizirati iduće 
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godine. Stavka za izradu dokumenata potrebnih za prijavu na natječaje Fonda za zaštitu 

okoliša i energetsku učinkovitost, a koje su počeli tražiti na zadnjim natječajima. 

Sufinanciranje dječjeg vrtića gdje ćemo uz sredstva od strane države, osigurati naša sredstva 

da bi se roditeljima smanjio trošak za vrtić.  Pozivam vas prije nego što pripremimo 

materijale, ako imate kakvih prijedloga da se javite, pa da uvrstimo u Proračun. 

 

 

 

Predsjednik je imao sljedeća pitanja i prijedloge: 

• izdatke za turističku zajednicu Sjever Zagorja izbrisati iz Proračuna 

• zatražio je objašnjenje za izdatke za edukacije za korištenje AVD uređaja 3.000,00 

eura s obzirom da su se iste već provodile 

• zatražio je objašnjenje za stavku preuređenje stana u Donjem Ladanju u visini od 

56.000,00 eura 

• zatražio je informaciju gdje će biti izgradnja ugibališta-nogostupa u Selniku, stavka od 

33.000,00 eura 

• na što se odnosi kapitalna donacija osnovnoj školi 17.000,00 eura i koji iznos će 

sufinancirati županija 

• na što se odnosi stavka kapitalne pomoći trgovačkim društvima u javnom sektoru u 

svezi rekonstrukcije niskonaponske električne mreže 

• predložio je da se smanji stavka sufinanciranje informativnog programa koja iznosi 

13.500,00 eura  

 

Načelnik je za stavku edukacije za korištenje AVD uređaja objasnio da su do sada bili 

educirani članovi DVD-ova, a sada će se educirati članovi mjesnih odbora. Za preuređenje 

stana u Donjem Ladanju objasnio je da se radi o općinskom stanu za koji su u 2023. godini 

riješeni imovinsko-pravni odnosi, stan će služiti kako bi se osigurao smještaj npr. doktoru. 

Stavka je izračunata na temelju projektantskog troškovnika. Ugibalište u Selniku će se graditi 

prije kružnog toka s desne strane, kod kućnog broja 1. Kapitalna donacija osnovnoj školi ide 

za rasvjetu na nogometnim igralištima kod škola u Druškovcu i Gredi, to je dogovoreno da 

općina ide u financiranje rasvjete, dok će županija u cijelom iznosu od 17.0000,00 eura 

financirati adaptaciju prostora u Druškovcu. Stavka kapitalne pomoći trgovačkim društvima u 

svezi rekonstrukcije niskonaponske električne mreže odnosi se na izmještanje mjernih mjesta. 

 

Vijećnica J. Kundija-Gradiček imala je sljedeća pitanja i prijedloge: 

• stavka naknada za korištenje naftne luke, naftovoda i eksploataciju mineralnih 

sirovina, dakle prihod od ciglane Cerje Tužno iznosi 20.000,00 eura, a po izvršenju 

proračuna se vidi da je stavka puno manja 

• stavka plaće, u planu stavka raste za 37.000,00 eura, pa je interesira zašto 

• stavka jubilarne nagrade, iznos 2.500,00 eura, tko će dobiti jubilarnu nagradu 

• stavka ostale intelektualne usluge, procjena vrijednosti nekretnina, koje još nekretnine 

treba procijeniti 

• na što se odnosi stavka izrada akcijskog plana energetski i klimatski održivog razvitka 

• nije zadovoljna što će se svi rashodi naplaćivati iz izvora 11 odnosno Proračuna, zašto 

se ništa ne financira iz izvora 52, 43 

• usluga održavanja programskih paketa iznosi 7.500,00 eura, u istom iznosu je ove 

godine i sljedeće godine, a izvršenje ove godine je samo 23%, predlaže smanjene ove 

stavke 

• ostali nespomenuti rashodi javna priznanja, predlaže smanjenje  
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• troškovi sređivanja imovine Općine Maruševec, koja imovina se još mora srediti  

• stavka izrada izmjena i dopuna prostornog plana Općine Maruševec, izvor financiranja 

je 52, na što se to odnosi 

• stavka sportski rekreacijski tereni iznosi 33.000,00 eura, a bilo je je isto toliko 

planirano za 2023. godinu, a u 2023. godini je potrošeno samo 16.000,00 eura 

• stavka uređenje sportskog objekta u Donjem Ladanju, plan je za ovu godinu bio 

8.000,00 eura, a utrošeno je 6.000,00 eura, i sad se još planira 10.000,00 eura 

• stavka stipendije i školarine, predlaže povećanje  

• izdaci za javna glasila, da li ta stavka kroz godinu iznosi baš 7.000,00 eura ili je manja 

• predlaže smanjenje stavke sufinanciranje informativnog programa 

• za održavanje komunalne infrastrukture u poduzetničkoj zoni Selnik, ove godine nije 

ništa potrošeno, a opet je u planu 7.000,00 eura, predlaže smanjenje te stavke 

• predlaže da se nešto napravi na građevinskom zemljištu u Selniku s obzirom da su 

radovi na aglomeraciji pri kraju, predlaže da se uredi dječje igralište i izgradi neki 

manji objekt s nadstrešnicom za druženja. 

 

 

Pročelnica je odgovorila da je Općina uputila dopis Ministarstvu gospodarstva i održivog 

razvoja gdje traži odgovor i provjeru zašto je tako malo sredstava uplaćeno s osnova naknade 

za eksploataciju mineralnih sirovina. Što se tiče stavke plaće, predviđeno je zapošljavanje 1 

osobe na računovodstvenim poslovima, zbog toga se povećava. Što se tiče procjene 

nekretnina, radi se o procjeni ošasne imovine. U troškove sređivanja imovine ulazi ošasna 

imovina koja nije upisana u zemljišne knjige te je potrebno provesti postupke zemljišno-

knjižnog sređenja. 

A. Vincek odgovorila je da jubilarne nagrade idu za tri djelatnice, za 30. godina rada u Općini 

Maruševec. 

Načelnik je odgovorio da se stavka izrada akcijskog plana energetski i klimatski održivog 

razvitka odnosi na izradu tog dokumenta koji se traži kod prijave na natječaje Fonda za zaštitu 

okoliša. Za stavku usluge održavanja programskih paketa daje objašnjenje da nisu još svi 

računi došli na naplatu. Što se tiče izvora financiranja, ranije su spomenuti projekti koji se 

planiraju prijaviti na natječaje, ali nisu uvršteni u Proračun da ne ispadne da se Proračun 

„napuhava“. Izmjene i dopune prostornog plana će se prijaviti na natječaj Ministarstva 

graditeljstva i prostornog uređenja koji planiraju raspisati u narednom razdoblju, s obzirom na 

to da je Općina dobila brojne zahtjeve za izmjene od građana, a putem natječaja je moguće 

ostvariti oko 30.000,00 eura. Za stavku sportski rekreacijski tereni daje objašnjenje da je bila 

relativno dobra godina što se tiče kiše, pa nije trebalo zalijevati. Radovi uređenja sportskog 

objekta u Donjem Ladanju još nisu gotovi, radi se o katu sportskog objekta koji je bio roh 

bau, ove godine je uređen, a iduće godine će se uređivati sanitarni čvorovi. Izdaci za javna 

glasila ovise o tome koliko dokumenata objavljuje u Službenom vjesniku Varaždinske 

županije. Stavka održavanje komunalne infrastrukture namijenjena je u slučaju da će biti 

potrebni radovi u poduzetničkoj zoni. Uređenje dječjeg igrališta u Selniku je u planu kad 

završe radovi na aglomeraciji. 

 

 

Vijećnica S. Cerjan imala je sljedeća pitanja i prijedloge: 

• koliki je iznos jubilarne nagrade i da li se dobiva godišnja nagrada 

• povećani su doprinosi za obvezno zdravstveno osiguranje, da li to ima veze sa novim 

zapošljavanjem 
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• naknade za prijevoz na posao i s posla uvećane su za 1.100,00 eura u odnosu na prošlu 

godinu 

• ostali rashodi za službena putovanja u odnosu na prošlu godinu su povećani za 

1.200,00 eura, na što se odnose ti rashodi 

• seminari, savjetovanja i simpoziji, prošle godine je bilo 2.000,00 eura i ove godine je 

isti iznos, predlaže smanjenje na 1.000,00 eura 

• zakupnine i najamnine za opremu 2.000,00 eura, na koju opremu se to odnosi 

• usluge odvjetnika i pravnog savjetovanja iznose 6.600,00 eura, toliko je bilo i prošle 

godine, pitanje je na što se to odnosi i predlaže smanjenje na 3.000,00 eura 

• usluge razvoja software-a 4.000,00 eura, predlaže smanjenje na 2.000,00 eura 

• ostale nespomenute usluge transport, montaža i slično 13.000,00 eura, dok je prošle 

godine bilo 10.600,00 eura 

• reprezentacija 7.000,00 eura, predlaže smanjenje na 5.000,00 eura 

• nadogradnja webGIS sustava za digitalno vođenje prostornih podataka 72.000,00 eura, 

na što se odnosi 

• uredski namještaj 2.500,00 eura i ostala uredska oprema 1.500,00 eura, računala i 

računalna oprema 4.000,00 eura, sve skupa iznosi 8.000,00 eura, prošle godine je bilo 

isto toliko, pa da li je potrebno svake godine kupovati nešto od uredskog namještaja i 

opreme; predlaže maknuti 1.500,00 eura sa stavke ostala uredska oprema, stavku 

uredski namještaj smanjiti na 2.000,00 eura i stavku računala i računalna oprema 

smanjiti na  2.000,00 eura 

•  izrada projektne dokumentacije za IoT sustav Općine Maruševec na novoj 

svjetlovodnoj distribucijskoj mreži nove generacije 75.000,00 eura, traži kratko 

objašnjenje navedenog 

• sredstva za kulturna događanja 12.000,00 eura, predlaže smanjenje na 9.000,00 eura 

• pomoć obiteljima novorođenčadi predlaže povećanje na 21.000,00 eura 

• stipendije i školarine, isti iznos kao i prošle godine 40.000,00 eura, predlaže povećanje 

na 45.000,00 eura 

• izdavanje općinskog lista, sredstva su povećana u odnosu na prošlu godinu za 1.000,00 

eura, prošle godine se ta stavka nije izvršila, smatra da je ideja dobra, ali bi je trebalo 

provesti u djelo 

• božićne i novogodišnje dekoracije 4.000,00 eura, predlaže smanjenje na 3.000,00 eura 

• kosilice i trimeri 3.000,00 eura, predlaže brisanje stavke  

• sanacija nerazvrstanih cesta 40.000,00 eura, koje ceste će se sanirati 

• provođenje mjera dezinsekcije, predlaže uvođenje oprašivanja protiv komaraca  

• uređenje i obnova spomenika 7.000,00 eura, isti iznos kao i prošle godine, a spomenici 

se nisu obnovili 

• za razvoj malog i srednjeg poduzetništva općine i dalje je iznos 33.000,00 eura, 

predlaže povećanje na 40.000,00 eura 

• rashodi u svezi proslave Dana Općine svake godine se povećavaju, za 2024. godinu se 

planiraju  20.000,00 eura, predlaže smanjenje na 15.000,00 eura 

• interesira je da li se razmišljalo o uvođenju plina u društvene domove u Gredi, Cerju 

Nebojse i Bikovcu 

• opremanje dječjih igralište svake godine iznosi 4.000,00 eura te smatra da su to 

prevelika sredstva, predlaže da se umjesto ljuljačka i tobogana stave klupice, šetnice i 

slično. 

 

Pročelnica daje odgovor da je Pravilnikom o unutarnjem redu propisano da se jubilarna 

nagrada isplaćuje u visini iznosa propisanog Kolektivnim ugovorom za državne službenike i 
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namještenike. Godišnja nagrada je zapravo dodatak za uspješnost na radu te se isplaćuje 

prema Pravilniku o kriterijima za utvrđivanje natprosječnih rezultata i načinu isplate dodatka 

za uspješnost na radu. Što se tiče povećanja doprinosa za obvezno zdravstveno osiguranje i 

povećanja naknada za prijevoz i stavke vezane za povećanje troškova za zaposlene, navedena 

povećanja povezana su između ostalog i sa novim zapošljavanjem. Usluge odvjetnika se 

odnose na zemljišno-knjižna sređenja, sređivanje ošasne imovine, evidentiranje nerazvrstanih 

cesta i druge poslove. 

A. Vincek pod ostale rashode za službena putovanja spada loko-vožnja, dakle korištenje 

osobnog automobila u službene svrhe, isplaćuje se po putnim nalozima 40 centi po kilometru. 

Za usluge razvoja software-a po izvršenju Proračuna do 23.11.2023. potrošeno je 375,00 eura. 

Usluge transporta i montaže se odnose na poslove Markom-a i izvršenje do 23.11.2023. je 

bilo 12.116,25 eura. 

Načelnik odgovara da se stavka zakupnina za opremu odnosi na najam kopirke, a u taj iznos 

ulaze toneri, servisi i kompletno održavanje, te je najam puno isplativiji nego kupnja vlastite 

kopirke. Nadogradnja webGIS sustava za digitalno vođenje prostornih podataka prijaviti će se 

na natječaj za pametna i održiva rješenja kojim se financira iznos od 40% prihvatljivih 

troškova, a radi se o skeniranju objekata dronom kako bi se utvrdile prave kvadrature objekata 

za naplatu komunalne naknade. Vezano za IoT sustav, odobrena su sredstva od strane 

Ministarstva regionalnog razvoja u iznosu od 75.000,00 eura za izradu projektne 

dokumentacije za „Internet of things“ odnosno širokopojasni internet. Projektna 

dokumentacija je potrebna kako bi se taj projekt mogao prijaviti na neki budući natječaj u 

kojem će se financirati izgradnja širokopojasnog interneta. Što se tiče pomoći obiteljima 

novorođenčadi išlo se sa smanjenjem iznosa je se ove godine nisu potrošila sredstva koja su 

bila u Proračunu, dakle ima manje novorođene djece. Program razvoja malog i srednjeg 

poduzetništva, nije problem povećati iznos za poduzetnike, ali iznosi su definirani na temelju 

potražnje ove godine, a iznose potpora ne smijemo povećavati. Za uvođenje plina u društvene 

domove nema potrebe, jer je priključak dosta skupi i neisplativo je s obzirom na to koliko se 

grije. Do kraja godine će se u društvene domove ugraditi klima uređaji. 

 

 

 

Sjednica je završila u 21:45 sati. 
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